إلى منسوبي جامعة اسيوط

هل تتفق مع ما ذهب إليه كاتب السطور التالية:

- إذا وضعت كمية من السكر أو الحليب فى الشاى وأنت فى فندق أكثر مما تفعل فى المنزل ، فإن لديك استعداداً للفساد.
- إذا كنت تستخدم المزيد من المناديل الورقية أو الصابون أو العطور في المطعم أو المكان العام أكثر مما تفعل في المنزل ، فإنه إذا أتيحت لك الفرصة للإختلاس فسوف تختلس.
- إذا كنت تقدم لنفسك المزيد من الطعام الذى يمكنك التهامه فى الأفراح والبوفيهات المفتوحة لمجرد أن شخصا آخر سيسدد الفاتورة ، فإذا أتيحت لك فرصة أكل المال العام فستفعل.
- إذا كنت تتخطى الناس عادة فى الطوابير ، فستكون لديك إمكانية التسلق على أكتاف غيرك للوصول للسلطة.
- إذا اعتبرت أن ما تلتقطه من الشارع من مال وغيره هو حقك فستكون فلديك بوادر لصوصية.

0

 إذا كنت تهتم (عادة) بمعرفة الإسم الأخير بدلا من الإسم الأول فأنت عنصرى ومن المحتمل أن تساعد أشخاصاً لمجرد أصولهم ، وكذلك إذا كان يهمك الشخوص لا الفكر والإنجازات.

- إذا أحببت إمرأة لمجرد أنها لا تكلفك شيئاً فمن الجائز جداً أن تبيع نفسك لمن يدفع الثمن.
- إذا كنت تتجاوز إرشادات المرور ولم يكن لديك أى اعتبار لإشارات المرور فإن لديك استعداداً لكل التجاوزات ولو سقط فيها أبرياء
- إذا نظرت إلى هذا البوست وتساءلت عما إذا كان من الضرورى الحديث عن هذه القضايا فأتت تقدم مصلحتك الشخصية على كشف علل المجتمع.

فلنحاول أن نكون أشخاصا يتمتعون بالتميز أينما وجدنا ، وتذكر أن الأمانة هي ما تفعله بينك وبين نفسك وليس ما تفعله في حضور الناس.

" محاربة الفساد تبدأ من الذات "

AUQAAC مركز ضمان المودة والتأميل للاعتماد

مركز ضمان الجودة والتأهيل للاعتماد

نشرة رقم (١٦)

عنوان المركز:

المبنى الإدارى بجامعة اسيوط جناح (د) الدور الثانى غرف (۱۵ . ۱۲ . ۱۸)

اسيوط — ٧١٥١٥ — ج. م. ع تليفون وفاكس : ٢٠٨٠/ ٢٨٨٠ داخلي (٣٢١٦ ، ٣٢١٨)

E.mail: auqaacy-\r@yahoo.com Web Site: www.aun.edu.eg/evaluation/index.

-1-

PLANNING FOR PUBLICATION (cont.)

Referring to flier No 1° some other points that help you in the selection of the proper journal.

Would any journals be particularly interested in my subject because it fits into a theme they have been pursuing? Some journals, and some editors, pursue their own special interests over time.

The top-tier journals receive far more submissions than they can publish. For example, Nature rejects about 40 percent of the biomedical papers it receives. Be realistic about your chances. You will lose precious time by submitting your paper to the wrong journal.

It helps to ask trusted colleagues where they think your paper should appear.

If they are frequent reviewers for several journals in your field, they will have a good idea of what the standards are for each journal.

Making Your Pitch

Most journals have guidelines for submitting so-called presubmission inquiries; check journal Web sites for this information. If the journal does not provide guidelines, send an e-mail to one of the editors.

A presubmission inquiry usually includes the following:

☐ An abstract stating the purpose of the project, methods, and main findings and conclusions. This abstract can be slightly longer than the abstract of a typical research paper and may include citations of relevant journal literature.

Make sure that the abstract is clear to nonspecialists and that they will be able to understand what the scientific advance is. A cover letter briefly describing what questions led you to your research project, what you did, why you think your findings or methodology is significant, how your findings advance the field, and why they are of special interest to that journal's readers. Limit the cover letter to no more than one words.

Presubmission inquiries are typically considered within a few days; when that time has elapsed, follow up with a telephone call or e-mail. You can expect a reply of either

"we're not interested" or "send the full manuscript."

A positive response to a presubmission inquiry is not a guarantee that the manuscript will be sent out for formal peer review. The editor will want to see the actual paper before making that decision.

- 7.

-4-

- ž -